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PROTOKÓŁ NR X/25 

z obrad X zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 26 lutego 2025 roku, 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod przewodnictwem Pani Moniki 

Stefańskiej – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 15 

 Radnych obecnych na Sesji – 15 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.13.00 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Bobrowska Katarzyna 

2. Boć Edward 

3. Ginka Barbara 

4. Godlewska Ewa 

5. Gutowski Krzysztof 

6. Kalinowska Anna Marzenna 

7. Kowzon Wojciech Karol 

8. Łynka Małgorzata 

9. Niewiarowski Andrzej  

10. Rogowska Marzena  

11. Siejda Tomasz 

12. Stefańska Monika 

13. Szymkiewicz Mariusz 

14. Świderska Katarzyna 

15. Wielgat Mariusz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2                 

do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie IX Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez miasto Grajewo w 2024 roku. 

5. Informacja na temat przychodów oraz kosztów utrzymania budynków i lokali mieszkalnych, 

użytkowych oraz informacja o przeprowadzonych inwestycjach i remontach w latach 2023 – 

2024. 

6. Informacja na temat działalności w 2024 roku Grajewskiego Centrum Kultury. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) trybu udzielania i rozliczania udzielanych dotacji publicznym i niepublicznym przedszkolom, 

innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom podstawowym, w tym szkołom, 

w których zorganizowano oddział przedszkolny z terenu miasta Grajewo, trybu 
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przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu 

i sposobu rozliczenia ich wykorzystania; 

b) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2025 roku”; 

c) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych 

za 2024 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum Integracji Społecznej 

w Grajewie; 

d) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok; 

e) przyjęcia stanowiska dotyczącego drogi ekspresowej S16 na odcinku Ełk – Prostki – Grajewo 

– Szczuczyn – Goniądz – Mońki – Knyszyn. 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

10. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miasta Grajewo. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie IX Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia X zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram X 

zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 15 radnych 

obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 14 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad X zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  Wobec braku wniosków i uwag przeszła do jego realizacji w przedstawionym 

brzmieniu. 

ad 3 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad, zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas VIII Sesji 

Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /informacje stanowią załącznik nr 4 

do protokołu/. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 

29 stycznia 2025 roku do dzisiaj /sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na VIII Sesji Rady Miasta 

– w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 29 stycznia 2025 roku do dzisiaj oraz informacje z realizacji uchwał podjętych 

na VIII Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

ad 4 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez miasto Grajewo w 2024 roku /załącznik nr 7 do protokołu/. Zwróciła się 

z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych przez miasto Grajewo w 2024 roku. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

ad 5 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

przychodów oraz kosztów utrzymania budynków i lokali mieszkalnych, użytkowych oraz informacji 

o przeprowadzonych inwestycjach i remontach w latach 2023 – 2024 /załącznik nr 10 do protokołu/. 

Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat przychodów 

oraz kosztów utrzymania budynków i lokali mieszkalnych, użytkowych oraz informację 

o przeprowadzonych inwestycjach i remontach w latach 2023 – 2024. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

ad 6 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

działalności w 2024 roku Grajewskiego Centrum Kultury /załącznik nr 12 do protokołu/. Zwróciła 

się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności 

w 2024 roku Grajewskiego Centrum Kultury. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

ad 7 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 7a 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

udzielanych dotacji publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 

przedszkolnego, szkołom podstawowym, w tym szkołom, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny z terenu miasta Grajewo, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. Zwróciła się 

z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X/82/25 w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania udzielanych dotacji publicznym i niepublicznym przedszkolom, 

innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom podstawowym, w tym szkołom, 

w których zorganizowano oddział przedszkolny z terenu miasta Grajewo, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu 

i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 

ad 7b 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo 

w 2025 roku”. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr X/83/25 w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta Grajewo w 2025 roku”. 

Głosowanie: 13 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 

ad 7c 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania 

wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2024 rok samorządowego zakładu 

budżetowego – Centrum Integracji Społecznej w Grajewie. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X/84/25 w sprawie 

zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych 

za 2024 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum Integracji Społecznej 

w Grajewie. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu. 

ad 7d 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2025 rok. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X/85/25 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu. 

ad 7e 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały grupy radnych w sprawie przyjęcia stanowiska 
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dotyczącego drogi ekspresowej S16 na odcinku Ełk – Prostki – Grajewo – Szczuczyn – Goniądz – 

Mońki – Knyszyn. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 lutego 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X/86/25 w sprawie 

przyjęcia stanowiska dotyczącego drogi ekspresowej S16 na odcinku Ełk – Prostki – Grajewo 

– Szczuczyn – Goniądz – Mońki – Knyszyn. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 23 do protokołu. 

Następnie odczytała treść podjętej uchwały. 

ad 8 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała, 

że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. Wobec 

braku pytań, uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 9 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 15 

radnych), poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

ad 10 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z IX zwyczajnej Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego 

przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr IX/24 z obrad IX 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 29 stycznia 2025 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści. 
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Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

ad 11 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała, że do Rady Miasta wpłynęło: 

• pismo Starosty Powiatu Grajewskiego w sprawie przebudowy z rozbudową DP nr 1808B 

ul. Przemysłowej w Grajewie – etap I /załącznik nr 26 do protokołu/; 

• pismo Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie z prośbą 

o dofinansowanie inwestycji budowy brakującej części ogrodzenia terenu KPPSP w Grajewie 

/załącznik nr 27 do protokołu/. 

Pan Krzysztof Gutowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał o termin opracowania dokumentacji projektowej dla inwestycji budowy nawierzchni oraz 

brakującej infrastruktury technicznej na terenach położonych w rejonach ul.: Konopnickiej, Sadowej 

i Piłsudskiego. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że prace nad tą dokumentacją cały czas trwają. 

Pan Krzysztof Gutowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał o budowę biogazowni – czy inwestor deklarował termin spotkania z mieszkańcami. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że na tym etapie jeszcze nie. Zaprosił jedynie radnych i mieszkańców Grajewa na wizytę 

studyjną. Następnie z okazji zbliżającego się Dnia Kobiet zaprosił mieszkańców na koncert w GCK. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 12 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13.00 zamknęła X Sesję Rady Miasta Grajewo, 

wypowiadając następujące słowa: „Zamykam X zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 Monika Stefańska 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/290/rada-miasta-grajewo.htm 

 

 


